
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 04/11/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Χαμηλές οι τιμές χονδρικής πώλησης του αγελαδινού γάλακτος»

Κύριε Υπουργέ,

Οικονομικά προβλήματα αντιμετωπίζει ο κλάδος της αγελαδοτροφίας της χώρας μας.
Το υψηλό κόστος παραγωγής, κατόπιν της αύξησης των τιμών στις ζωοτροφές και στην
ενέργεια,  καθώς  επίσης,  η  ταυτόχρονη  μείωση  της  τιμής  χονδρικής  πώλησης  του
αγελαδινού γάλακτος από τον παραγωγό στους διακινητές μεσάζοντες, απειλούν την
βιωσιμότητα των αγελαδοτροφικών επιχειρήσεων, που αδυνατούν να ανταγωνιστούν τις
εισαγωγές σκόνης γάλακτος για την παρασκευή «ελληνικού γιαουρτιού».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  προβείτε  στις  απαραίτητες  παρεμβάσεις,  προς  παγίωση  της  τιμής
χονδρικής πώλησης του αγελαδινού γάλακτος  σε βιώσιμα επίπεδα,  υιοθετώντας  και
όποια άλλα πρόσφορα μέτρα,  προς όφελος των Ελλήνων κτηνοτρόφων για  να μην
οδηγηθεί η εγχώρια αγελαδοτροφία σε οικονομικό μαρασμό και αφανισμό;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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